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Merknader
Følgjande fagskular var tilstades:

Hordaland helsefagskole v/rektor Tor Johannes Hjertnes
Bergen tekniske fagskole v/rektor Torbjørn Tvedt
Bergen maritime fagskole v/avdelingsleiar Jørgen Eriksen

Frå administrasjonen møtte:
Namn Stilling
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Adeline Landro
Øydis R. Ziem 

Seksjonsleiar skule
Rådgjevar
Styresekretær 



Sakliste

Utvals-

saknr

Innhald Arkiv-

saknr

U.Off.

PS 37/15 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste

PS 38/15 Godkjenning møtebok forrige møte

PS 39/15 Referatsaker (Meldingar)

RS 8/15 Val av studentrepresentant for skuleåret 2015-16 2015/11453

RS 9/15 Melding - høyringsuttale om fagskulelova og 
kvalitetstilsynsforskrifta har vorte handsama i OPHE

2015/11453

PS 40/15 Økonomisk situasjon ved Hordaland helsefagskole 2015/11453

PS 41/15 Tilbodsstruktur for Fagskolane i Hordaland for skuleåret 
2016/17

2015/11453

PS 42/15 Kvalitetsmelding for Fagskolane i Hordaland - skuleår 
2014/15

2015/11453

PS 43/15 Ymse



PS 37/15 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste

Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 26.11.2015 

Vedtak

Innkalling og sakliste vart samrøystes godkjent.

PS 38/15 Godkjenning møtebok forrige møte

Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 26.11.2015 

Vedtak

Møteprotokoll frå styremøtet 10. september vart samrøystes godkjent.

PS 39/15 Referatsaker (Meldingar)

Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 26.11.2015 

RS 8/15 

Merknad frå styret: Styret vil gjerne ha tilbakemelding og synspunkt frå studentrepresentanten i neste 
styremøte om kvifor det er låg valdeltaking. 

RS 9/15: 

Merknad frå styret: Hordaland fagskulestyre ser det som naturleg at styret får uttala seg i alle saker som 
vedkjem fagskulen.

Vedtak

Meldingane vart tekne til orientering med nemnde merknader.



RS 8/15 Val av studentrepresentant for skuleåret 2015-16

RS 9/15 Melding - høyringsuttale om fagskulelova og kvalitetstilsynsforskrifta har vorte 
handsama i OPHE



PS 40/15 Økonomisk situasjon ved Hordaland helsefagskole

Forslag til vedtak

1. Følgjande tiltak vert sett i verk for å betre den økonomiske situasjonen ved Hordaland 
helsefagskole:

 Spisse fagtilbodet – berre annonsere to til tre tilbod kvar haust.

 Starte store klassar med inntil 30 studentar, minimum 25.

 Gå i dialog med kommunane om kva tilbod som blir starta opp, ikkje gje for mange 

alternativ å velje mellom.

 Alle tilbod blir tilbydd i Bergen – rekruttering frå Bergen og omlandskommunane.

 Evaluere resultat av tiltaka undervegs og ha tett oppfølging og dialog i høve til kva tilbod 

som skal startast opp

.
2. Eventuelle økonomiske ekstraløyvingar blir handsama i eiga sak om tilbodsstruktur for Fagskolane i 

Hordaland. 

Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 26.11.2015 

Alexander Fosse Andersen sette fram følgjande forslag til nytt pkt. 3:

«Ved langsiktige avtalar med kommunar som sikrar store nok klassar vil ein vurdera oppretting 
av desentraliserte studietilbod».

Røysting
Administrasjonen sitt forslag vart samrøystes vedteke saman med Andersen sitt tilleggsforslag.

Vedtak

1. Følgjande tiltak vert sett i verk for å betre den økonomiske situasjonen ved Hordaland 
helsefagskole:

 Spisse fagtilbodet – berre annonsere to til tre tilbod kvar haust.

 Starte store klassar med inntil 30 studentar, minimum 25.

 Gå i dialog med kommunane om kva tilbod som blir starta opp, ikkje gje for mange 

alternativ å velje mellom.

 Alle tilbod blir tilbydd i Bergen – rekruttering frå Bergen og omlandskommunane.

 Evaluere resultat av tiltaka undervegs og ha tett oppfølging og dialog i høve til kva tilbod 

som skal startast opp.

2. Eventuelle økonomiske ekstraløyvingar blir handsama i eiga sak om tilbodsstruktur for Fagskolane i 
Hordaland. 

3. Ved langsiktige avtalar med kommunar som sikrar store nok klassar vil ein vurdera oppretting av 
desentraliserte studietilbod.

PS 41/15 Tilbodsstruktur for Fagskolane i Hordaland for skuleåret 2016/17

Forslag til vedtak

Tilbodsstrukturen for skuleåret 2016/17 vert vedteken slik det kjem fram av saka. 
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Styreleiar Roald Kvamme sette fram følgjande forslag:

«Tilbodsstrukturen for skuleåret 2016/17 vert vedteken med følgjande endring: Tilbod om 
Automatisering heiltid kan lysast ut. Endeleg vedtak om tilbodsstrukturen vert gjort etter frist for 
opptak 15. april 2016.»

Røysting



Styreleiar sitt forslag vart samrøystes vedteke.
Administrasjonen sitt forslag fekk ingen røyster og fall.

Vedtak

Tilbodsstrukturen for skuleåret 2016/17 vert vedteken med følgjande endring: Tilbod om Automatisering 
heiltid kan lysast ut. Endeleg vedtak om tilbodsstrukturen vert gjort etter frist for opptak 15. april 2016. 

PS 42/15 Kvalitetsmelding for Fagskolane i Hordaland - skuleår 2014/15

Forslag til vedtak

1. Hordaland fagskulestyre tek kvalitetsmeldinga til etterretning.

2. Følgjande kvalitetsmål vert vedteke for Fagskolane i Hordaland skuleåret 2015/16:
- Fagskolane i Hordaland skal arbeide aktivt og systematisk for å:

o redusere fråfallet mellom første og andre semester
o utvikle eit positivt og godt læringsmiljø, og oppnå ein gjennomsnittskåre som ikkje 

er lågare enn 4,5 med ein skala frå 1 til 6 i høve til studentane sin tilfredsheit med 
det totale læringsmiljø.

o
3. Fagskulestyret ber om at skulane også utarbeider eigne kvalitetsmål for den einskilde fagskule for 

skuleåret 2015/16, og legg dei fram for styret 26. januar 2016.

4. Basert på dei overordna kvalitetsmåla for Fagskolane i Hordaland og dei einskilde kvalitetsmåla ber 
fagskulestyret skulane om å utarbeide ein utviklingsplan for korleis dei skal nå måla. 
Utviklingsplanen skal også leggjast fram for styret 26. januar 2016.
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Røysting
Administrasjonen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

1. Hordaland fagskulestyre tek kvalitetsmeldinga til etterretning.

2. Følgjande kvalitetsmål vert vedteke for Fagskolane i Hordaland skuleåret 2015/16:
- Fagskolane i Hordaland skal arbeide aktivt og systematisk for å:

o redusere fråfallet mellom første og andre semester
o utvikle eit positivt og godt læringsmiljø, og oppnå ein gjennomsnittskåre som ikkje 

er lågare enn 4,5 med ein skala frå 1 til 6 i høve til studentane sin tilfredsheit med 
det totale læringsmiljø.

3. Fagskulestyret ber om at skulane også utarbeider eigne kvalitetsmål for den einskilde fagskule for 
skuleåret 2015/16, og legg dei fram for styret 26. januar 2016.

4. Basert på dei overordna kvalitetsmåla for Fagskolane i Hordaland og dei einskilde kvalitetsmåla 
ber fagskulestyret skulane om å utarbeide ein utviklingsplan for korleis dei skal nå måla. 
Utviklingsplanen skal også leggjast fram for styret 26. januar 2016.

PS 43/15 Ymse
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YMSE

Styreleiar ønskte det nye styret vel møtt til det første styremøtet, og styremedlemene gav ein kort 
presentasjon.

Besøk på fagskulane.
Hordaland fagskulestyre har som mål å besøkja alle tre fagskulane i Hordaland



Vedk. status for studentar og manglande stønad frå NAV.
Hordaland fagskulestyre utarbeider brev til Arbeids- og sosialdepartementet vedk. sterk uro over bortfall 
av dagpengar frå NAV medan studentane fullfører utdanninga.

Vedk. plan om Lokal gastronomi på Hjeltnes:
Rektor v/Bergen tekniske fagskole orienterte om status.  Fagtilbodet er pr.d.d. ikkje godkjent i den form 
det no har, og det vert arbeidd vidare med å få NOKUT si godkjenning.  Frist for tilsvar til NOKUT er 
06.01.16.

Styremøte/heildagsseminar 26. januar 2016.
Neste styremøte/heildagsseminar er sett til 26. januar 2016, og rådgjevar Adeline Landro og styreleiar 
presenterte planar for heildagssamlinga.

Førebuing av sak til neste styremøte.
Administrasjonen utarbeider sak som skal omhandla strategiar for å få til betre marknadsføring og 
rekruttering til helsefagskuletilboda.  Styremedlemene sender eventuelle innspel til administrasjonen.


